
Rada Gminy Błędów 
Radni - Sesja  

Protokół nr XXV.2020 

z posiedzenia Rady Gminy Błędów 

z dnia 10 czerwca 2020 roku 

 

Obrady rozpoczęto 10 czerwca 2020 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:24 tego samego 

dnia. 

Posiedzenie odbywało się w Centrum Kultury Lokalnej w Błędowie. 

Przewodniczył Piotr Jakubczyk Przewodniczący Rady Gminy Błędów. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Obecni: 

1. Leszek Bobrowski 

2. Robert Borkowski 

3. Dominik Górecki 

4. Piotr Jakubczyk 

5. Andrzej Kępka 

6. Krzysztof Kołacz 

7. Zbigniew Koziński 

8. Wojciech Nowocień 

9. Sebastian Oziemski 

10. Piotr Piekarski 

11. Dariusz Rybak 

12. Marek Rybicki 

13. Leszek Słowiński 

14. Aneta Wróblewska 

15. Zenon Żebrowski 

1. Otwarcie sesji. 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk poinformował, że przebieg obrad Rady Gminy 

Błędów jest utrwalany i transmitowany za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, co 

jest realizacją obowiązku wynikającego z art. 20 ust. 1b Ustawy o samorządzie gminnym. 

Transmisja obrad jest dostępna na stronie internetowej urzędu natomiast nagrania z sesji 

zamieszczone będą/są na stronie internetowej www.bledow.pl. 

Powitał Radnych, Wójta,  oraz wszystkich przybyłych pracowników Urzędu Gminy w 

Błędowie na posiedzenie Rady. 

Przewodniczący Rady Gminy słowami: ”Otwieram Sesję Rady Gminy w Błędowie” otworzył 

posiedzenie Rady Gminy. 

Na podstawie listy obecności (obecnych 10 radnych, ustawowy skład Rady 15 radnych) 

stwierdził quorum zdolne do podejmowania uchwał. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

http://www.bledow.pl/


 

 

2. Przyjęcie protokołów z sesji: 

 

a) Nr XXII.2020 z dnia 29 stycznia 2020 roku 
 

Głosowano w sprawie: 
Nr XXII.2020 z dnia 29 stycznia 2020 roku.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Leszek Bobrowski, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, Piotr Piekarski, 

Marek Rybicki, Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Robert Borkowski 

NIEOBECNI (5) 

Dominik Górecki, Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Sebastian Oziemski, Dariusz 

Rybak 

 

b) Nr XXIII.2020 z dnia 2 marca 2020 roku 

 

Głosowano w sprawie: 
Nr XXIII.2020 z dnia 2 marca 2020 roku.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, 

Piotr Piekarski, Marek Rybicki, Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (5) 

Dominik Górecki, Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Sebastian Oziemski, Dariusz 

Rybak 

 

c) Nr XXIV.2020 z dnia 11 maja 2020 roku 

 

Głosowano w sprawie: 
Nr XXIV.2020 z dnia 11 maja 2020 roku.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, 

Piotr Piekarski, Marek Rybicki, Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, Zenon Żebrowski 



NIEOBECNI (5) 

Dominik Górecki, Zbigniew Koziński, Wojciech Nowocień, Sebastian Oziemski, Dariusz 

Rybak 

 

3. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady oraz działalności Wójta i podległych 

jednostek w okresie między sesjami. 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że  udało się wykonać rów przy ulicy Długiej 

odprowadzający wodę. Mieliśmy dwie awarie wodociągu w Dańkowie. W związku z dużym 

poborem wody z wodociągu obserwowany jest i zalicznikowany odcinek drogi. 

Skończyliśmy część dróg. Na drogę w Lipiu powiększyć wydatki o ubiegłoroczny fundusz. 

Na listę Funduszu Ochrony Dróg Gminnych weszły dwie drogi w Wólce Dańkowskiej przez 

wieś i  Jadwigów-Tomczyce z dofinansowaniem na obie drogi 145 tys. zł. Należy podjąć 

decyzję czy robimy obie drogi, czy wybieramy jedną. 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z działalności poszczególnych komisji w 

okresie między sesjami. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk poinformował, że w okresie między sesjami 

odbyło się 5 posiedzeń komisji w tym 3 Komisje Finansowe, Komisja Oświaty, Kultury, 

Sportu i Rekreacji, Komisja Ochrony Zdrowia, Opieki Społecznej, Przestrzegania Prawa i 

Porządku. 

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

                                                                    Przybył Radny Zbigniew Koziński o godz. 9.40 – obecnych 11 radnych 

 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) zmiany w Uchwale Budżetowej Gminy Błędów na rok 2020, 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany w Uchwale Budżetowej Gminy Błędów na rok 2020. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, 

Zbigniew Koziński, Piotr Piekarski, Marek Rybicki, Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, 

Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (4) 

Dominik Górecki, Wojciech Nowocień, Sebastian Oziemski, Dariusz Rybak 

 

b) ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk zapytał się, czy  deklaracja dotyczy zmiany 

kompostowników? 

Referent UG Maciej Matracki powiedział, że deklaracja zawiera opłatę ryczałtową dla 

właścicieli domków letniskowych oraz oświadczenie o posiadaniu kompostownika. 

 



Głosowano w sprawie: 
ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, 

Zbigniew Koziński, Piotr Piekarski, Marek Rybicki, Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, 

Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (4) 

Dominik Górecki, Wojciech Nowocień, Sebastian Oziemski, Dariusz Rybak 

 

c) przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej gminy Błędów za rak 2019, 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej gminy Błędów za rak 2019,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, 

Zbigniew Koziński, Piotr Piekarski, Marek Rybicki, Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, 

Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (4) 

Dominik Górecki, Wojciech Nowocień, Sebastian Oziemski, Dariusz Rybak 

 

d) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

Inspektor UG Katarzyna Otulak powiedziała, że Starostwo pozytywnie zaopiniowało wniosek 

o zaliczenie drogi wewnętrznej do kategorii drogi gminnej. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk powiedział, że  nie ma już nazwy miejscowości 

Gorzeszczoty, odchodzimy od tych nazw, należy podawać bieżące nazwy. 

Inspektor UG Katarzyna Otulak powiedziała, że jak będzie nadany numer drogi, to 

nazewnictwo nie będzie miało znaczenia. 

Wiceprzewodniczący Rady Robert Borkowski powiedział, że we wcześniejszych wykazach nie 

było nr działek, a podane były już numery dróg. 

Inspektor UG Katarzyna Otulak powiedziała, że firma tak wcześniej robiła, ale uzyskała 

informacje w starostwie, że to się zmieniło i podaje się tylko numery działek, później będzie 

nadany przez województwo numer drogi. 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że  Gorzeszkoty to część Jadwigowa, to ciąg drogowy. 

Inspektor UG Katarzyna Otulak powiedziała, że w dokumentach będzie pojawiał się tylko 

numer drogi. 

 

Głosowano w sprawie: 
zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych..  

 



Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, 

Zbigniew Koziński, Piotr Piekarski, Marek Rybicki, Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, 

Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (4) 

Dominik Górecki, Wojciech Nowocień, Sebastian Oziemski, Dariusz Rybak 

 

6. Sprawozdanie z Zespołu Interdyscyplinarnego Gminy Błędów za 2019 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk powiedział, że sprawozdanie było omawiane na 

Komisji Ochrony Zdrowia, Opieki Społecznej, Przestrzegania Prawa i Porządku i zostało 

zaopiniowane bez uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 
Sprawozdanie z Zespołu Interdyscyplinarnego Gminy Błędów za 2019 rok..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Leszek Bobrowski, Robert Borkowski, Piotr Jakubczyk, Andrzej Kępka, Krzysztof Kołacz, 

Zbigniew Koziński, Piotr Piekarski, Marek Rybicki, Leszek Słowiński, Aneta Wróblewska, 

Zenon Żebrowski 

NIEOBECNI (4) 

Dominik Górecki, Wojciech Nowocień, Sebastian Oziemski, Dariusz Rybak 

 

7. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski oraz udzielenie odpowiedzi. 

 

Interpelacje: 

Przewodniczący Rady Piotr Jakubczyk zapytał się, czy ktoś chciałby złożyć pisemna 

interpelację? 

Nikt nie złożył pisemnej interpelacji. 

Zapytania i wolne wnioski: 

Nikt się nie zgłosił. 

 

8. Sprawy różne. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Robert Borkowski zapytał się, jak wygląda sprawa równiarki? 

 

Wójt Mirosław Jakubczak powiedział, że  zakończona jest sprawa równiarki. Musimy dołożyć 

5-6 tys. zł. Roboty przekroczyły wartość 30 tys. zł. Jest duże zapotrzebowanie. Równanie są 

dojazdy do pól, sadów i innych siedlisk. Musimy zastanowić się nad łataniem dróg. 

Wcześniej nie było warunków, niska temperatura. Problemem jest też most w Błędowie w 

kierunku Wólki Kurdybanowskiej. Planował wymienić deski, ale na ten rok nie ma środków. 

 



Inspektor UG Katarzyna Otulak powiedziała, że bez generalnego remontu nikt się nie 

podejmie łatania, żaden wykonawca. 

 

Radny Leszek Bobrowski powiedział, że most zaczyna się przechylać na jedna stronę. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk powiedział, że  nazbierało się kilka rzeczy, 

będzie Komisja Finansowa to przyjrzymy się sprawie. Dzisiaj problemu nie rozwiążemy. 

 

Radny Leszek Bobrowski powiedział, że na ul. Parkowej gałęzie zaczęły się opuszczać i 

samochodem się zaczepia o te gałęzie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Jakubczyk powiedział, że  p. Wójt podejmie odpowiednie 

działania. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

                                                      Przewodniczący 

                                                       Rada Gminy Błędów 

                                                      Piotr Jakubczyk 

  

 
Przygotował(a): Hanna Jankowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


